

Gulf Pharmaceutical Industries (Julphar) PJSC		شركة الخليج للصناعات الدوائية ش.م.ع.	
Application No.:		رقم الطلب الإكتتاب:	
Application Date:		تاريخ طلب الإكتتاب:	
Applicant Information			
Applicant Name:		أسم المكتب:	
ADX Investor Number (NIN)/Shareholder Code:		رقم المستثمر في سوق أبوظبي للأوراق المالية/ رقم المساهم:	
Broker Name & Trading Account No:		أسم الوسيط ورقم حساب التداول:	
Application Details			
Total Amount:		عدد الاسهم:	
المبلغ الاجمالي:		Number of Shares:	
Payment details:			
Bank Name:		اسم البنك:	
Country:		الدولة:	
Bank Account No:		رقم الحساب المصرفي:	
IBAN Number:		رقم أي بان:	
Swift Code:		سوفت كود:	
Specimen Signature of A/C Holder		توقيع صاحب الحساب	
Drawn on Bank		* Cheque No.:	
مسحوب على بنك		* شيك مصرفي رقم:	
*manager's cheque in Name of "Gulf Pharmaceutical Industries (Julphar) PJSC"		*يتم تحرير شيك مصرفي بأسم "شركة الخليج للصناعات الدوائية ش.م.ع."	
Nationality:		Passport No.:	
الجنسية:		رقم جواز السفر:	
Place of incorporation:		Trade License No.:	
مكان التأسيس:		رقم الرخصة التجارية:	
Applicant postal address and telephone numbers			
تفاصيل العنوان والاتصال للمكتب			
Country:	الدولة:	Emirate:	الإمارة:
City:	المدينة:	P.O Box:	ص.ب.:
Fax:	فاكس:	Tel.:	هاتف:
Mobile:	هاتف جوال:	Zip:	الرمز البريدي:
<p>I submit this form to subscribe in the above number of New Shares in the rights issue of Gulf Pharmaceutical Industries (Julphar) PJSC at an issue price of AED 1 per New Share reflecting the nominal value of AED 1.00 per New Share, in accordance with the terms and conditions set out herein (set out overleaf) and the terms and conditions set out in the invitation to the Company's shareholders to subscribe for New Shares published 1 June 2020 ("Invitation"). I hereby certify that, (a) I have read and fully understand and accept the terms and conditions set out in the Invitation and this subscription form (including the terms and condition set out overleaf), and I accept the terms of the memorandum and articles of association of the Company, (b) all the above information is true, complete and accurate, (c) I have read and I fully understand and accept all of the terms and conditions, (d) I agree and undertake to notify ADX if my address or bank account details change on or following the Application Date.</p> <p>أقدم هذا الطلب بغرض الاكتتاب في عدد الأسهم المبينة أعلاه من أسهم زيادة رأس مال شركة الخليج للصناعات الدوائية ش.م.ع. بسعر إصدار (1) درهم إماراتي للسهم الجديد والتي تمثل القيمة الاسمية للسهم بقيمة (1) درهم إماراتي للسهم الجديد، وذلك وفقاً للشروط والأحكام الموضحة في هذا الطلب (في الصفحة الخلفية) والشروط والأحكام الموضحة في دعوة الشركة للمساهمين للاكتتاب في الأسهم الجديدة المنشورة بتاريخ 1 يونيو 2020 ("الدعوة").</p> <p>أقر بموجبي (أ) أنني قد قرأت وفهمت تماماً وأوافق على الشروط والأحكام الموضحة في الدعوة الخاصة بطرح الأسهم على مساهمي الشركة وطلب الاكتتاب، (بما في ذلك الشروط والأحكام الواردة في الصفحة الخلفية لهذا الطلب) كما أنني أوافق على بنود ومواد عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة؛ (ب) أن جميع المعلومات الواردة أعلاه صحيحة وكاملة ودقيقة؛ (ج) أنني قد قرأت كافة الشروط والأحكام وأفهمها بالكامل وأوافق عليها. (د) أقر وأتعهد بأنني سوف أخطر سوق أبوظبي للأوراق المالية في حال تغير أي بيانات تتعلق بعنواني أو رقم حسابي المصرفي في أو بعد تاريخ الطلب.</p>			
Signature of the Applicant/ Authorized Representative		توقيع المكتب / الوكيل المفوض	
Branch Name:		Date:	
اسم الفرع:		التاريخ:	
Authorized Signature & Stamp			

Subscription Terms & Conditions	شروط وأحكام الاكتتاب
The issue of New Shares in capital of Gulf Pharmaceutical Industries JUPHAR PJSC (the "Company") is made pursuant to the general assembly resolution of the Company held on 09 April 2020 to increase the issued share capital of the Company by up to AED 500,000,000, in accordance with the invitation to the Company's shareholders to subscribe for New Shares by way of a Rights Issue published on 01 June 2020 (the "Invitation"). The terms and conditions set out in the Application Form for Capital Increase (the "Application") apply to Eligible Persons applying to subscribe for New Shares pursuant to the Rights Issue (the "Rights").	تمت عملية إصدار الأسهم الجديدة لشركة الخليج للصناعات الدوائية ش.م.ع ("الشركة") بموجب قرار الجمعية العمومية التي انعقدت بتاريخ ٩ أبريل ٢٠٢٠ بزيادة رأسمال الشركة عن طريق إصدار حقوق الاكتتاب بمبلغ يصل إلى ولا يتجاوز ٥٠٠ مليون درهم، طبقاً لدعوة المساهمين للاكتتاب في الأسهم الجديدة عن طريق إصدار حقوق الاكتتاب بتاريخ ١ يونيو ٢٠٢٠ ("الدعوة"). تطبق هذه الشروط والأحكام المتعلقة بطلب الاكتتاب في زيادة رأس مال الشركة ("الطلب") على الأشخاص المؤهلين الذين يتقدمون للاكتتاب في الأسهم الجديدة وفقاً لحقوق الاكتتاب ("الحقوق").
The terms and conditions set out in the Invitation including the definitions shall deemed to be a part of these Terms and Conditions.	تعتبر الشروط والأحكام وكذلك التعريفات الموضحة في الدعوة جزءاً لا يتجزأ من هذه الشروط والأحكام.
Issue Price: The New Shares are being offered for subscription at an issue price of AED (1) per New Share, reflecting the nominal value of AED 1.00 per New Share. Eligible Person: A person holding Rights and eligible to subscribe for New Shares in accordance with the Invitation.	سعر الإصدار: يتم عرض الأسهم الجديدة للاكتتاب بسعر إصدار وقدره (١) درهم إماراتي للسهم الجديد والتي تمثل القيمة الاسمية للسهم بقيمة (١) درهم إماراتي للسهم الجديد. الشخص المؤهل: الشخص الذي يمتلك حقوقاً ويحق له الاكتتاب في الأسهم الجديدة وفقاً للدعوة.
For more details, refer to the "Subscription Conditions" section in the Invitation.	للمزيد من التفاصيل، يرجى العودة إلى قسم "أحكام وشروط حقوق الاكتتاب" في الدعوة.
Completed subscription Forms must be submitted with full payment of all subscribed shares, to one of the designated branches of First Abu Dhabi Bank PJSC ("Sole Receiving Bank") listed in the Invitation, by the shareholder or through an authorized representative starting from 29 June 2020 and no later than 12 July 2020 with the end of the official working hours. Subscription Forms will not be accepted after that date.	يجب تقديم طلبات الاكتتاب المكتملة و سداد كامل قيمة الاسهم المكتتب بها إلى أحد الفروع المحددة لبنك أبوظبي الأول ش.م.ع ("بنك الاكتتاب الوحيد") الواردة بالدعوة من قبل المساهم أو من خلال من يمثله أصولاً ابتداءً من ٢٩ يونيو ٢٠٢٠ وفي موعد أقصاه ١٢ يوليو ٢٠٢٠ بنهاية ساعات العمل، علماً بأنه لن تقبل طلبات الاكتتاب المقدمة بعد هذا الموعد.
Required documents for subscribers:	المستندات المطلوبة من المكتتبين:
(a) For individuals who are UAE nationals or nationals of any other country: <ul style="list-style-type: none">The original passport or Emirates ID and a copy thereof.The original and copy of the special power of attorney legalized by the notary public, if the applicant is an agent of the shareholder along with a copy of the principal's ID.National Investor Number with ADX/Shareholder code.	(أ) الأفراد من مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة أو أي جنسيات أخرى: <ul style="list-style-type: none">أصل وصورة جواز السفر أو الهوية الاماراتية.أصل وصورة عن الوكالة الخاصة مؤتمت من الكاتب العدل إذا كان مقدم الطلب وكيلاً عن المساهم، بالإضافة إلى صورة الهوية للشخص الأصيل (المساهم).رقم مستثمر وطني محدث لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية/ رقم المساهم.
For applications where the method of payment is: <ul style="list-style-type: none">Direct debit: the account holder or authorised signatory should be physically present at any of the branches of the Sole Receiving Bank listed in the Invitation;Manager's Cheque: the Eligible Person or the representative of the Eligible Person can provide the Manager's Cheque at any of the branches of the Sole Receiving Bank listed in the Invitation.Online transfer via UAE Funds Transfer System ("FTS") (inside UAE) or SWIFT (outside UAE).	فيما يتعلق بالطلبات التي تكون طريقة الدفع فيها: <ul style="list-style-type: none">الخصم المباشر: يجب على صاحب الحساب أو المفوض بالتوقيع عنه الحضور شخصياً إلى أي من فروع بنك الاكتتاب الوحيد الواردة بالدعوة.شيك المدير: يمكن أن يقدم الشخص المؤهل أو المفوض بالتوقيع عنه شيك مدير إلى أي من فروع بنك الاكتتاب الوحيد الواردة بالدعوة.نظام التحويل النقدي في دولة الإمارات العربية المتحدة (داخل دولة الإمارات) أو السويفت (من خارج دولة الإمارات).
(b) Corporate bodies including banks, financial institutions, investment funds and other companies and establishments (i.e. juridical persons): <ul style="list-style-type: none">The original and copy of the trade license. If the institution is a public one, a copy of the law, the decree or resolution approving its establishment must be attached.A copy of signature authorization.The ID of the authorized person.National Investor Number with ADX/Shareholder code	(ب) فيما يتعلق بالكيانات الاعتبارية بما فيها البنوك والمؤسسات المالية والصناديق الاستثمارية وغيرها من الشركات والمؤسسات (أي الشخصيات الاعتبارية): <ul style="list-style-type: none">أصل وصورة عن الرخصة التجارية سارية المفعول. في حالة الشركات/المؤسسات العامة أو الحكومية، صورة من قانون تأسيسها أو صورة من اجتماع مجلس إدارة بالموافقة على تأسيسها.صورة من مستند التفويض بالتوقيع.هوية الشخص المفوض بالتوقيع.رقم مستثمر وطني محدث لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية/ رقم المساهم.
For applications where the method of payment is: <ul style="list-style-type: none">Direct Debit: the authorized signatory on the account should be physically present at any of the branches of the Sole Receiving Bank listed in the Invitation.Manager's Cheque: the representative of the corporate body can provide the Manager's Cheque at any of the branches of the Sole Receiving Bank listed in the Invitation.Online transfer via UAE Funds Transfer System ("FTS") (inside UAE) or SWIFT (outside UAE).	فيما يتعلق بالطلبات التي تكون طريقة الدفع فيها: <ul style="list-style-type: none">الخصم المباشر: يجب على الشخص المفوض بالتوقيع عن الحساب الحضور شخصياً إلى أي من فروع بنك الاكتتاب الوحيد الواردة بالدعوة.شيك المدير: يمكن أن يقدم عن ويمثل الشخص الاعتباري أن يقدم شيك المدير إلى أي من فروع بنك الاكتتاب الوحيد الواردة بالدعوة.نظام التحويل النقدي في دولة الإمارات العربية المتحدة (داخل دولة الإمارات) أو السويفت (من خارج دولة الإمارات).
Applicant's obligations and confirmations:	التزامات وتأكيدات مقدم طلب الاكتتاب:
The Applicant confirms that it has read the Invitation and agrees to be bound by the terms and conditions contained in the Invitation, the announcement of the Invitation, the Company's memorandum and articles of association, and this Application. The Company will deem any additional terms and/or conditions, other than those set out herein, and in the Invitation, attached to any Application as null and void and shall have no effect whatsoever. By subscribing for New Shares, the Applicant agrees to accept the memorandum and articles of association and resolutions of the general assembly and the board of directors of the Company.	يؤكد مقدم طلب الاكتتاب بأنه قد أطلع على الدعوة، وأنه يوافق على الالتزام بالشروط والأحكام الواردة في الدعوة وعقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي وطلب الاكتتاب هذا. وسوف تعتبر الشركة أي أحكام أو شروط إضافية تتم إضافتها إلى طلب الاكتتاب، غير الشروط الواردة في هذا المستند والدعوة، باطلة ولاغية ولن يكون لها أي تأثير على الإطلاق. وبمجرد الاكتتاب في الأسهم الجديدة، يعتبر مقدم الطلب موافقاً على عقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي وكذلك قرارات الجمعية العمومية ومجلس الإدارة للشركة.
Upon completion and submission of this Application, the Applicant shall be deemed to have acknowledged and accepted the following:	بمجرد تعبئة وتقديم طلب الاكتتاب هذا، فإن مقدم الطلب يكون قد أقر ووافق على ما يلي:
1. in the event any of the provisions in this Application and these terms and conditions contradict any part of the Invitation, the Invitation shall prevail.	١. أنه في حال وجود أي تعارض بين شروط وأحكام الدعوة وشروط وأحكام هذا الطلب، فإن شروط وأحكام الدعوة تكون هي السائدة.
2. its Application complies, and shall bear all responsibility and liability arising in case the Applicant's investment does not comply, with the laws of the jurisdiction where the Applicant resides and the laws of the country of which the Applicant is a citizen.	٢. أن طلبه يتوافق مع قوانين الدولة التي يقيم فيها وقوانين الدولة التي يحمل جنسيته، وأنه يتحمل كامل المسؤولية عن أي مخالفة لهذه القوانين.
3. agrees, authorizes and instructs the Company or the Sole Receiving Bank to send to the Applicant the allotment notice (if the Application is successful) and, the refund amount (if the Applicant paid by way of a Manager's Cheque), by registered mail, at the Applicant's own risk, to the address set out in this Application.	٣. قد خول الشركة أو بنك الاكتتاب الوحيد بإرسال إخطار التخصيص (في حال قبول طلبه) والمبالغ الفائضة (في حال كان الدفع عن طريق شيك المدير) بواسطة البريد المسجل على مسؤوليته الخاصة، إلى العنوان المحدد في هذا الطلب،
4. The Applicant authorizes ADX to provide any relevant investor information.	٤. يأذن مقدم الطلب لسوق أبوظبي للأوراق المالية توفير معلومات المستثمر ذات الصلة.
5. The Applicant has applied to pay the amount specified in this Application in order to subscribe for New Shares in the Company at an Issue Price of AED 1 per New Share, reflecting the nominal value of AED 1.00 per New Share, in accordance with the terms and conditions set out herein and in the Invitation.	٥. أنه قد قدم بدفع المبلغ المذكور في هذا الطلب لغرض الاكتتاب في الأسهم الجديدة للشركة بسعر الإصدار وقدره (١) درهم إماراتي للسهم الجديد والتي تمثل القيمة الاسمية للسهم بقيمة (١) درهم إماراتي للسهم الجديد، طبقاً للشروط والأحكام الواردة في الدعوة.
6. The Applicant is responsible for the truthfulness, accuracy, and completeness of all information and documents submitted as part of its Application, including the Applicant's NIN with the ADX.	٦. إن مقدم الطلب مسؤول عن صحة ودقة واكتمال البيانات والمستندات المقدمة كجزء من طلب الاكتتاب، بما في ذلك رقم المستثمر لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية الخاص بمقدم الطلب.
7. The Applicant may not withdraw, cancel, or modify its Application at any time after submission of its Application to the Company at the relevant branch of the Sole Receiving Bank.	٧. لا يحق لمقدم الطلب سحب أو إلغاء أو تعديل طلبه في أي وقت بعد تقديمه للشركة في الفرع المعني لبنك الاكتتاب الوحيد.
8. The Applicant shall comply with all applicable ADX rules and regulations as may be in force from time to time.	٨. يجب على مقدم الطلب الامتثال لجميع القواعد واللوائح المعمول بها في سوق أبوظبي للأوراق المالية والتي يتم فرضها من وقت لآخر.
The Sole Receiving Bank's conditions regarding payment by cheques: The payment receipt shall not be binding on the Sole Receiving Bank unless the same is bearing the Sole Receiving Bank's seal and signature of an authorized signatory and the Sole Receiving Bank's cashier stamp acknowledging receipt of the relevant amount. The Sole Receiving Bank reserves the right to reverse entry or debit the value of any cheques if it is returned unpaid and to cancel the Application accordingly.	شروط بنك الاكتتاب الوحيد فيما يتعلق بالدفع بواسطة الشيكات: لن يكون إيصال التسديد ملزماً لبنك الاكتتاب الوحيد ما لم يكن يحمل ختم بنك الاكتتاب الوحيد وتوقيع أحد المفوضين بالتوقيع عنه وختم المسؤول عن صندوق بنك للاكتتاب الوحيد الذي يفيد استلام الأموال ذات الصلة. يحفظ بنك الاكتتاب الوحيد بحقه في عكس الفيد أو خصم قيمة أي شيك في حال لم توف قيمة هذا الشيك بالمبالغ المطلوبة، وإلغاء طلب الاكتتاب المعني.
Method of payment:	طريقة السداد:
1. certified bank cheque ("Manager's Cheque") drawn on a bank licensed and operating in the United Arab Emirates, in favour of the "Gulf Pharmaceutical Industries JUPHAR PJSC Rights Issue"; or 2. debiting the account of the Applicant with the Sole Receiving Bank; or 3. online transfer via UAE Funds Transfer System ("FTS") (inside UAE) and SWIFT (outside UAE).	١. شيك مصرفي مصدق ("شيك المدير") مسحوب على بنك مرخص في الإمارات العربية المتحدة لصالح "حقوق الاكتتاب لشركة الخليج للصناعات الدوائية ش.م.ع؛ أو ٢. الخصم من حساب مقدم الطلب لدى بنك الاكتتاب الوحيد، أو ٣. نظام التحويل النقدي في دولة الإمارات العربية المتحدة (داخل دولة الإمارات) أو السويفت (من خارج دولة الإمارات).
Each Applicant, its representatives and heirs, as the case may be, hereby acknowledges and agrees that it shall indemnify the Company and the Sole Receiving Bank and their respective directors, officers, agents, employees and affiliates (each an "Indemnified Person") in respect of any and all liabilities, claims, damages, costs, expenses and losses incurred by any Indemnified Person arising out of or in connection with an Applicant's and/or its representatives and heirs non-compliance with the terms and conditions of the Application and the Invitation, and/or for breach of any confirmations, warranties and representations made by or on behalf of an Applicant under or in connection with its Application.	يلتزم المكتتب وممثله وورثته، حسبما يكون الحال، ويقر ويوافق على تعويض الشركة وبنك الاكتتاب الوحيد وأعضاء مجلس الإدارة والموظفين والشركات التابعة (كل منهم "شخص مُعوض") عن جميع الالتزامات والمطالبات والتعويضات والنفقات والتكاليف والخسائر التي تكبدها أي شخص مُعوض ناتج عن عدم امتثال مقدم الطلب و/ أو ممثليه أو وورثته لأحكام وشروط الطلب والدعوة و/ أو ارتكاب خرقاً لأي تأكيدات أو ضمانات أو تعهدات مقدمة من أو بالتأييد عن مقدم الطلب فيما يتعلق بطلب الاكتتاب.